



CATEGORY: Beauty
SIZE: 800–1200 sf
TYPE: Unique, upscale street-front, lifestyle or enclosed centres
TERRITORY: Canada

CATÉGORIE: Beauté
TAILLE: 800 - 1 200 pc
TYPE: Centres commerciaux régionaux, centres de type milieu de vie urbain, rues de quartier urbain
TERRITOIRE: Canada

CONTACT/COURTIER:
Jeri Brodie
jbrodie@auroraconsultants.com
☎ +1 (416) 972-9414 x225
■ +1 (647) 968-6518

OVERVIEW: LUX Beauty Boutique is Edmonton’s apothecary for high-quality beauty items, providing exemplary service based on detailed product knowledge and an authentic connection with their customers. Winner of Independent Retailer of the Year (2018), LUX was founded by Jennifer Grimm who specializes in cosmetics, skin, hair, and body care along with unique home accessories and gifts. Her beautiful store boasts an exclusive “beauty lounge” which can be used for private or community events. [#luxbeautybtqyeg](#)

PROFIL: LUX Beauty Boutique est l’apothicaire d’Edmonton pour les articles de beauté de haute qualité, offrant un service exemplaire basé sur une connaissance détaillée des produits et une connexion authentique avec leurs clients. Gagnante du détaillant indépendant de l’année (2018), LUX a été fondée par Jennifer Grimm qui se spécialise dans les cosmétiques, la peau, les cheveux et les soins du corps ainsi que des accessoires et des cadeaux uniques pour la maison. Le magasin magnifique dispose d’un « salon de beauté » exclusif qui peut être utilisé pour des événements privés ou communautaires. [#luxbeautybtqyeg](#)

